



伊曆 1440 (2019) 捐助穆斯林開齋捐獻
HIJRI 1440 (2019) OVERSEAS IFTAR APPEAL

Donor's Name 捐款人姓名: _____

Telephone No. 電話號碼: _____

國家 Country	地區 Area	捐助金額(港幣) Amount (HK\$)
中國	山東省 Shandong	\$
China	河南省 Henan	\$
	甘肅省 Gansu	\$
	遼寧省 Liaoning	\$
	黑龍江省 Heilongjiang	\$
菲律賓 Philippines		\$
斯里蘭卡 Sri Lanka		\$
柬埔寨 Cambodia		\$
緬甸 Myanmar		\$
越南 Vietnam		\$
泰國 Thailand		\$
印度 India (with orphans 其中有孤兒)		\$
印尼 Indonesia (with orphans 其中有孤兒)		\$
巴基斯坦 Pakistan (with orphans 其中有孤兒)		\$
Please allocate my donation at Islamic Union of Hong Kong's discretion 請代安排受惠國家/省份		\$
	總額 Total:	\$

Donations can be made either by cash at the General Office of the Union on the **7/Floor** of No.40 Oi Kwan Road, Wanchai, Hong Kong or by posting a crossed cheque made out to the "Islamic Union of Hong Kong" and mailing it to the above address. It would be appreciated if the cheque could be marked "IFTAR" with the designated area or areas on the reverse.

現金支付: 請將善款交付香港伊斯蘭聯合會辦公室 (香港灣仔愛群道 40 號 7 樓)

支票: 劃線支票抬頭寫 "香港伊斯蘭聯合會" 郵寄至香港伊斯蘭聯合會辦公室 (請於背面註明"開齋飯" 及所捐地區)

As funds need to be remitted early, the closing date for receipt of donations is **Monday 15 April 2019**.

因為我會希望能盡快將善款送達有需要的地區, 請在 **2019 年 4 月 15 日 (星期一)** 前捐款。

Signature / 簽名: _____